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I Pargas stads kungörelse ansöker Haverön Lohi Oy om ändringar i de befintliga bestämmelserna
vilka inkluderar en ökad rensningsmängd av fisk från 130 ton per år till 530 ton per år.

Vi är tacksamma för besöket till Haverö Lohi Oy:s reningsverk , och ser
positivt på investeringarna gjorda för att minska på utsläppen av fosfor samt kväve i avloppsvattnet
från renseriet.

Emedan tekniken sedan 2007 gått framåt väsentligt anser vi det inte befogat att det beviljas tillstånd
till en fiskmängd som skulle överskrida de befintliga bestämmelserna gällande utsläppsnivåerna från
renseriet. Vidare förstår vi inte behovet av att rensa 530 ton fisk per år. Det befintliga tillståndet
gäller 130 ton fisk per år och enligt Haverö Lohi Oy:s egen förklaring under vårt besök rensas det i
dagsläge omkring 300 ton fisk per år.

Under de senaste åren har en positiv utveckling skett i vattenkvaliteten i Finska viken samt
Bottenhavet. Det samma har tyvärr inte skett i Skärgårdshavet och därför bör en förbättring ske
även på lokal nivå i vattnen kring Haverö.  I Lounais-Suomen vesi- ja ympäristötutkimus Oy:s
årsrapport från 2017 framgår det att bottnen i vattenområdet norr om Småholmarna i praktiken är
utan syre. Haverö Lohi Oy:s reningsverks avloppsrör mynnar ut i Sågviken straks norr om
Småholmen och bör därmed snarare minska på utsläppen än öka på utsläppen.

Ifall att Pargas stads bygg- och miljönämnd skulle godkänna en ökning på utsläppen enligt ansökan
skulle detta stå i strid med de befintliga loven som Haverön Lohi Oy har för sina fiskeodlingar.

Med dessa motiveringar motsätter vi oss ett ökat utsläpp av fosfor samt kväve från Haverö Lohi
Oy:s renseri på Haverö.
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